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Tuż po godzinie 11:00 rozpoczęła się dzisiaj, zapowiadana od kilku

tygodni, prezentacja nowego stadionu. Obiekt ma na razie jedynie nazwę

roboczą: "Stadio della Roma". Będzie on mógł pomieścić nawet 60 tysięcy

widzów.

 

Cała uroczystość rozpoczęła się około półtorej godziny przed planowaną

konferencją. Na miejsce zaczęli zjeżdżać dziennikarze i znane persony. Pojawił się

m.in. Bruno Conti i Paulo Roberto Falcao. O 10:30, na żywo, zaczęły nadawać

oficjalne kanały youtube AS Roma(jeden w języku angielskim, drugi włoskim).

 

O 10:55 kamery pokazały po raz pierwszy z bliska, ukryty jeszcze pod płachtą,

projekt stadionu, co mogło poruszyć wyobraźnię. Dziesięć minut później na salę

konferencyjną przybyła drużyna.

 

Poniżej najważniejsze wypowiedzi z konferencji prasowej, a także kilka ciekawostek

dotyczących projektu stadionu.

 

Italo Zanzi:

- Dzień dobry wszystkim. Dzisiaj mamy specjalny dzień, zaprezentujemy nowy

stadion Romy.

 

James Pallotta:

- Przede wszystkim chciałbym podziękować Burmistrzowi i jego pomocnikom za

dzisiejszą obecność, cieszę się także z przybycia reszty. Niesamowitym i

honorowym jest prezentować nasze plany wam wszystkim, Rzymowi i Włochom.

Przede wszystkim chciałem powiedzieć, że Stadio Olimpico było dla nas świetnym

miejscem do grania, ale myślę, że jego czas się już skończył. Kibice Romy i miasto

potrzebuje nowego stadionu. Myślę, że to wspaniałe dla Rzymu jak i całego kraju.

Drużynie będzie to dawało konkurencyjność i przewagę.

- Dobrze będzie mieć wszystkich kibiców praktycznie na murawie, to będzie

niesamowite.

Ty[Pallotta zwraca się do Florenziego - od red.] nie będziesz już musiał biec tak
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daleko jak ostatniej nocy, po zdobyciu bramki. Będziesz na miejscu i mógłbyś

wskoczyć w tłum.

- Jak wszyscy wiecie, planujemy, by było to sfinansowane prywatnie, z naszym

partnerem Lucą Parnasim. Myślę, że to bardzo ważna rzecz, która sprawi, że nie

będziemy oczekiwali żadnych pieniędzy od Rzymu lub Włoch. Wierzę także, że

stadion jest bardzo ważny, by przywrócić Romie świetność jaką miała niegdyś i jaką

powinna mieć.

- Roma powinna być najlepszą drużyną na świecie. W moim umyśle jesteśmy i nasi

zawodnicy też są, jednak do świadomości reszty świata musimy się dostać, a

stadion nas do tego bardzo zbliży. Myślę, że ważnym jest także uświadomić sobie, iż

nie tylko obecni właściciele, ale także kilka innych znanych osobistości wierzy w

Romę. Nie jest to więc kwestia tylko naszych marzeń, ale wielu innych na całym

świecie, wierzących w odrodzenie Romy i Rzymu.

- Ten projekt stworzy znaczną liczbę miejsc pracy i nie tylko na czas budowy, który

mam nadzieję zajmie tylko dwa lata, ale także po nim i na długo. Doceniamy

również współpracę z komisją planowania, do tej pory byli świetni.

- Chciałbym jeszcze szybko opowiedzieć trochę o stadionie. Technologia będzie tak

dobra, jak nigdzie indziej w tej chwili. Patrzymy na stadion, który ma 52 tysiące

miejsc i łatwo można go powiększyć do 60 tysięcy, dzięki czemu będziemy mogli

zobaczyć w Rzymie mistrzowskie rozgrywki, na które zasługuje. Będzie zbudowany

dla kibiców. Nie jestem pewien czy chciałbym być inną drużyną przyjeżdzającą tu,

by grać z Romą.

 

Ignazio Marino:

- To wielki dzień dla Romy, Rzymu i Włoch.

 

Na ekranach prezentacji pojawił się filmik z Tottim, który powiedział:

- Kibice Romy zasługują na własny stadion, coś osobistego. Coś co będzie należało

do nich i sprawiało, że drżysz.

 

Dan Meis:

- Poprzez stadion Romy chcemy odnowić chwałę i moc Koloseum. Chcemy

zbudować stadion, gdzie kibice będą blisko murawy, nie tak jak na Stadio Olimpico.
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Stworzymy coś w rodzaju nowego Koloseum, starając nadać się mu nowoczesny

wygląd.

 

O godzinie 11:35 Prezydent Pallotta odkrył płachtę miniatury projektu stadionu.

Stadion będzie miał pojemność 52,500 widzów, które będzie można rozszerzyć do

60 tysięcy. Dach będzie wykonany ze szkła i teflonu. Trybuny VIP z loggiami, sekcje

klubowe z wszelkimi luksusowymi udogodnieniami. Kompleks będzie także posiadał

miasteczko, sklepy, restauracje, bary, sklep Nike i Galerię sław AS Roma. Do tego

ośrodek szkolenia i obiekty sanatoryjne dla pierwszego zespołu.

 

Podano też adres oficjalnej strony internetowej nowego stadionu, który znajdziecie

pod newsem.

 

Po odsłonięciu makiety zostali wywołani Rudi Garcia, Totti i De Rossi; którzy

powiedzieli po krótkim zdaniu.

 

Rudi Garcia:

- To będzie nasz nowy dom, to co mi się podoba to ogród po środku, gdzie

pójdziemy spisywać historię Romy.

 

Daniele De Rossi:

- Mam nadzieję, że prace będą szybko ukończone, a w międzyczasie będziemy dalej

wygrywać na starym stadionie.

 

Francesco Totti:

- Projekt mówi sam za siebie, jest niesamowity. To dom, dom wszystkich

Romanistów. Chcemy tu dużo wygrać.

 

Zapytany w trakcie James Pallotta, przez dziennikarza niemieckiej gazety Kicker, o
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nazwę stadionu, odpowiedział iż nie będzie się nazywał "Koloseum".

"Będzie to nazwa po jakiejś legendzie, której już z nami nie ma. Mam nadzieję, że

Francesco będzie jednym z pierwszych, który wybiegnie na murawę nowego

stadionu"

 

O 12:20 Drużyna opuściła salę konferencyjną, a po chwili cała uroczystość dobiegła

końca.

 

 

Adres oficjalnej strony internetowej nowego stadionu:

http://stadiodellaroma.com/

Autor: SIRer
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